

Title (en)

OPEN HAIRSTYLING ACCESSORY AND HAIRSTYLING APPARATUS PROVIDED WITH SUCH AN ACCESSORY

Title (de)

OFFENES ZUBEHÖRTEIL FÜR FRISIERGERÄT, UND MIT EINEM SOLCHEN ZUBEHÖRTEIL AUSGESTATTETES FRISIERGERÄT

Title (fr)

ACCESSION DE COIFFURE OUVERT ET APPAREIL DE COIFFURE EQUIPE D'UN TEL ACCESOIRE

Publication

**EP 3235397 A1 20171025 (FR)**

Application

**EP 17165076 A 20170405**

Priority

FR 1653087 A 20160407

Abstract (en)

[origin: CN107259761A] The invention relates to a hairstyling accessory (6) for hair shaping. The hairstyling accessory is used for connecting an air outlet (3) of a hairstyling appliance (1) that blows a flow of air. The hairstyling accessory (6) comprises a hollow body (7) equipped with an end portion (8) configured to connect the air outlet (3), and also includes two hollow branches (9, 10) which extend the hollow body (7) by through bifurcation and each of the two hollow branches includes at least one opening (11) which is configured to discharge the blown air in a direction inclined at an angle of between 30 DEG and 80 DEG with respect to a plane P which passes through the two branches (9, 10). The branches are configured such that the ends (12, 13) of the branches have an interval E between each other which allows passage of the hair. The invention also relates to a hairstyling device (1) equipped with a blow air flow of such a hairstyling accessory (6).

Abstract (fr)

L'invention concerne un accessoire de coiffure (6) pour la mise en forme des cheveux, destiné à être raccordé à une sortie d'air (3) d'un appareil de coiffure (1) à flux d'air soufflé. L'accessoire (6) comprend un corps creux (7) pourvu d'une extrémité (8) configurée pour être raccordée à ladite sortie d'air (3). L'accessoire (6) comprend également deux branches creuses (9, 10) qui prolongent le corps creux (7) en bifurquant et qui comprennent chacune au moins une ouverture (11), lesdites ouvertures (11) étant configurées pour éjecter l'air soufflé dans un sens incliné d'un angle compris entre 30° et 80° par rapport à un plan P passant par les deux branches (9, 10). Ces branches sont configurées pour que leurs extrémités (12, 13) présentent entre elles un écartement E permettant le passage de cheveux. L'invention concerne également un appareil de coiffure (1) à flux d'air soufflé équipé d'un tel accessoire de coiffure (6).

IPC 8 full level

**A45D 20/12 (2006.01)**

CPC (source: CN EP)

**A45D 20/10 (2013.01 - CN); A45D 20/12 (2013.01 - CN); A45D 20/124 (2013.01 - EP); A45D 20/50 (2013.01 - CN)**

Citation (applicant)

CN 103284440 A 20130911 - SUN LUEN ELECTRICAL MFG CO LTD

Citation (search report)

- [A] US 2014053426 A1 20140227 - RAGOSTA MICHAEL A [US], et al
- [A] US 2009199864 A1 20090813 - SMAL OLIVIER [BE]
- [A] EP 2534971 A1 20121219 - YOE HAN HIAN [CN]

Cited by

CN114599252A; WO2022028503A1; WO2024033824A1; US11510471B2; US11653737B1; US11832700B2; US11871827B2; USD1021238S; USD1028352S; USD1028523S

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 3235397 A1 20171025; EP 3235397 B1 20190220; CN 107259761 A 20171020; CN 107259761 B 20210914; CN 207506111 U 20180619; ES 2716953 T3 20190618; FR 3049830 A1 20171013; FR 3049830 B1 20190802; TR 201904002 T4 20190422**

DOCDB simple family (application)

**EP 17165076 A 20170405; CN 201710216772 A 20170405; CN 201720346525 U 20170405; ES 17165076 T 20170405; FR 1653087 A 20160407; TR 201904002 T 20170405**